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* The Almighty Allah has laid down many duties and obligations in Islam which are to be carried out by Muslims . 

· وضع الله عز وجل العديد من الواجبات والفروض في الإسلام والتي يجب على المسلمين تطبيقها .  

* Performance of Salat, payment of Zakat, fasting Ramadan, and pilgrimage have been enjoined upon the Muslims .

· أداء الصلاة , إيتاء الزكاة , صوم رمضان , والحج فرضت على المسلمين . 

* Similarly Almighty Allah has Hijab (veil) for Muslim woman and made unveiling and free mixing with males unlawful for them .

· وكذلك فرض الله عز وجل الحجاب على المرأة المسلمة وجعل السفور والاختلاط الحر مع الذكور محرم عليهن . 

* For safeguarding their chastity and honor, blue prints have been given for their dress, manners of walking and talking to others so that nothing could be left to chance which may disrupt the healthy growth of the society.

· من أجل حماية عفتهن وشرفهن أعطيت ضوابط للباسهن وأساليب للمشي والحديث مع الآخرين حتى لا نترك فرصة لشيء قد يفسد النمو الصحي للمجتمع . 

	plans
	Blueprints

	break up
	Disrupt 

	known
	Recognized

	authoritative order
	Injunction

	Go in different direction
	Disperse 

	be late or slow in going away
	Linger 
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*In most tragedies, however, the hero faces his fall with courage and dignity .
· في معظم التراجيديا (المسرحيات المأساوية) مهما كان , يواجه البطل سقوطه (نهايته) بشجاعة ووقار.

* He prefers fighting and struggling till the end rather than accepting his fate helplessly. 

· يفضل القتال والصراع حتى النهاية على أن يقبل قدره عاجزاً أو ضعيفاً . 

* Thus, although he meets physical defeat at the end , his courage and determination are considered amoral victory. 
· ولهذا بالرغم من أنه يواجه هزيمة جسدية في النهاية , فإن شجاعته وعزمه يعتبر نصر معنوي . 

* With this moral victory , a tragedy is not just an unhappy play; it is a play which teaches a number of values; moral, religious, or national.

· بهذا النصر المعنوي , فالتراجيديا ليست مسرحية حزينة فقط : إنها مسرحية تعلمنا عدد من القيم : أخلاقية , دينية , أو وطنية . 

* These values are clear both in the hero's fall and in his courageous struggle . 

· هذه القيم واضحة في كلاً من سقوط البطل وصراعه الشجاع . 

*ترجمة الجمل * 

1- Aristotle was the first critic who described tragedy .

* كان أرسطو أول ناقد وصف التراجيديا . 

2- The tragic hero is basically a good man and does not deserve his fall.

* بطل المأساة (التراجيدي) أساساً شخص فاضل ولا يستحق سقوطه . 

3- Today , serious play is usually about ordinary people.

* اليوم المسرحية الجادة تكون عادةً عن أناس عاديون .   

	Poor person
	Beggar

	Showing respect
	Dignified

	Not thinking about consequences
	Reckless

	Word by word
	Literally

	Some thing important 
	Series of events


I – 

	To defeat a country
	Conquered

	Old English
	Anglo-Saxon

	A little more 
	A bit

	No longer in use
	 Obsolete

	To be destroyed
	Decay


II –

	Become faster
	Acceleration

	4 times
	Fourfold 

	Deathly
	Mortality

	Ten years
	Decade

	Being successfal
	Prosperity


